
Motion till Hamiltonstövarföreningens årsmöte 2020. 20191024 
 
Vi yrkar på att årsmötet 2020 röstar för att ta bort kravet på höftleds röntgen för hundar som skall 
användas i avel. 
 
Motiveringen till detta är att: 
 
*Den undersökning som svenska stövarklubben gjort visar att det endast är ett par promille av 
 hundarna som har problem det finns andra problem som vi idag inte tar hänsyn till. 
 
*Röntgen undersökningarna är dessutom under all kritik då samma hund kan få olika status vid olika 
 undersökningstillfällen. 
 
*Vi har också dålig kännedom om nedärvbarhet vad det gäller HD grad. 
 
*Dessutom det allra viktigaste: Med ett sjunkande valpantal så blir det svårare att bibehålla alla linjer 
 i aveln, vilket är nödvändigt för rasens fortlevnad. Då har vi inte råd att tappa några linjer på grund 
 av HD grad. 
 
Avslutningsvis vi anser att det fortfarande finns goda förutsättningar för att hålla rasen ren utan 
någon korsningsavel eller högre inavels procent. Borttagandet av HD grad kommer att leda till en 
 bredare avelsbas vilket känns tryggt för framtiden, men då måste som vi ser det beslutet tas nu! 
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